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Förstudien ”Interregional utveckling 

genom Naboer AB – nästa steg” Pågår 

2020.
 Där tittar vi på Naboer AB’s verksamhet i 

framtiden men även vilka önskemål, behov 
och utmaningar det finns generellt inom det 
gränsöverskridande utvecklingsarbetet 
mellan Jämtland och Tröndelag. 

 Förstudien genomförs genom att i första läget 
samlas input in genom möten/samtal med 
organisationer som har beröringspunkt i 
Sverige – Norge samarbeten. 

 Projektet fick en flygande start med många 
positiva samtal och input där vi intervjuat ett 
drygt 50 tal från det offentliga, näringsliv, 
akademin och även föreningslivet.



Förstudien ”Interregional utveckling 

genom Naboer AB – nästa steg
 Den samlade bilden kring tankarna om 

gränsöverskridande utveckling uttrycktes som 
mycket positiv. 

 Vi har fått bra med substans som vi börjat 
strukturera. Planen var att ägarna i Naboer AB 
samt involverade nätverk skulle jobba vidare 
med detta i workshops och seminarier. 

 MEN då kom Covid-19…. ALLT sätts på ända. 

 Svårt att i nuläget lyfta frågorna högst på en 
dagordning. Men Naboer AB jobbar vidare 
med strukturer, intervjuer och alternativa 
innehåll för ett framtida Naboer AB.

 Detta bör diskuteras vidare i mänskliga möten 
varför detta presenteras så snart som det är 
möjligt.



Övrigt

Ägardirektiv har diskuterats med de 
större ägarna. Inget konkret alternativ 
har lyfts fram inför bolagsstämman. 

Vi har precis också blivit ombedd att se 
på hur en eventuell ”gränskommitté” 
mellan Jämtland och Trøndelag skulle 
kunna se ut och passa i de 
gränsöverskridande strukturerna. 
Samtal förs med Nordiska 
Ministerrådet. 

 Inte osannolikt kan denna pusselbit 
synkroniseras med Naboer AB’s
framtida verksamhet och struktur. Mer 
om detta följer efter hand. 



Övrigt

Ett samiskt kluster bestående av 
Gaaltije, Saemien Sijte, Sijte
Jarnge och Aajge har kontaktat 
Naboer AB om vägledning när 
de önskar skapa ett 
återkommande, internationellt 
forum för kreativa 
kunskapsbringande samtal och 
samarbeten grundade i 
Urfolksperspektivet. Vi håller 
löpande dialog. 



Övrigt

Vi har även blivit kontaktade av 
ett annat nätverk som består av 
”friluftsrådgivare” från de fem 
nordligaste fylkeskommunerna 
och från Länsstyrelserna i hela 
Norrland. De har initialt fått  
presenterat vårt mångåriga 
arbete kring Gränsfjällen och 
speciellt de insatser vi gjort 
genom projekt Fjellkunskap.  De 
fick även vägledning i 
Interregsystemen. 


